
Ciąg dalszy reaktywacji szkoły w Dębie
Przyjęta przez radnych RG Poświętne uchwała przewiduje zwiększenie poziomu organizacyjnego
szkoły w Dębie z sześcioklasowej do ośmioklasowej wraz z oddziałem przedszkolnym. Jednoznacznie
szkoła  filialna  zostanie  przekształcona  w samodzielną  jednostkę.  Zgodnie  z  przeprowadzonymi
analizami i  szacunkami kosztów utrzymania i  prowadzenia szkoły po pełnej jej  reaktywacji  nie
przewidywany  jest  znaczny  wzrost  środków finansowych.  Wpływ na  to  ma  m.in.  jednoczesna
likwidacja dowozu dzieci z Dęby do Szkoły Podstawowej w Poświętnem.

Należy  zaznaczyć,  że  za  usamodzielnieniem  szkoły  w  Dębie  oraz  zwiększeniem  jej  poziomu
organizacyjnego głosowało 14 radnych, czyli wszystkie osoby biorące udział w głosowaniu!


